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Zápisnica č. 2/2019 
zo zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach zo dňa 13. 12. 2019,  

konaného v priestoroch Domu hostí, Mánesova 1 v Košiciach  
 
 
Prítomní (v abecednom poradí): 
Dr.h.c. JUDr. Ing. Ján Bílek, prof. JUDr. Ján Husár, CSc., Ing. Ján Király, RNDr. Jozef Ondáš, PhD. MBA, 
Ing. Martin Pitorák, Ing. Štefan Šipoš, Ing. Rastislav Trnka, JUDr. Vladislav Vašiv 
 
 

Ospravedlnení (v abecednom poradí):  
Mgr. Peter Himič, PhD., Ing. Ivan Hruška, Mgr. Jozef Jurkovič,  PaedDr. Mgr. art. Július Klein 
 
 

Prizvaní: 
prof. RNDr. Pavol Sovák, CSc. (rektor), RNDr. Ing. Michal Tkáč, PhD. (kvestor), Mgr. Adriana Sabolová 
(tajomníčka Správnej rady) 
 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Hodnotiaca správa úrovne kvality poskytovaného vzdelávania na UPJŠ v Košiciach 

v akademickom roku 2018/2019 
3. Informácia o realizovaných a plánovaných investičných zámeroch UPJŠ v Košiciach 
4. Prezentácia aktuálnych otázok rozvoja UPJŠ v Košiciach 
5. Rôzne 

 
1. OTVORENIE 

 

Predseda Správnej rady UPJŠ v Košiciach (SR) Ján Husár privítal prítomných a otvoril zasadnutie. Na 
základe prezenčnej listiny konštatoval, že SR  je uznášaniaschopná, pretože je  prítomná  nadpolovičná 
väčšina  z celkového počtu členov. Za overovateľa zápisnice bol členmi SR určený Jozef Ondáš.      
 
Predseda SR Ján Husár predložil návrh na doplnenie bodu programu s názvom: Prezentácia aktuálnych 
otázok rozvoja UPJŠ v Košiciach.  
 
Predseda SR Ján Husár predložil návrh uznesenia a požiadal členov SR o hlasovanie.  
 
Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach vyjadruje súhlas s doplnením bodu programu zasadnutia s názvom 
„Prezentácia aktuálnych otázok rozvoja UPJŠ v Košiciach“.  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14 
Počet prítomných členov: 8 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 8 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
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Uznesenie č. 9 / 13.12.2019 
Správna rada UPJŠ v Košiciach vyjadruje súhlas s doplnením bodu programu zasadnutia s názvom 
„Prezentácia aktuálnych otázok rozvoja UPJŠ v Košiciach“. 

 
2. HODNOTIACA SPRÁVA ÚROVNE KVALITY POSKYTOVANÉHO VZDELÁVANIA NA UPJŠ 

V KOŠICIACH V AKADEMICKOM ROKU 2018/2019 
 
Rektor UPJŠ P. Sovák 
 
Predkladaná správa sumarizuje najdôležitejšie kvantitatívne ukazovatele, dáta, informácie a vývojové 
trendy s cieľom analyzovať ich, vyhodnotiť úroveň kvality vzdelávania na UPJŠ I., II. a spojenom I. a II. 
stupni štúdia v dennej i externej forme v akademickom roku 2018/2019 a následne vytvoriť predpoklad 
pre prijímanie opatrení na ďalší rozvoj UPJŠ v tejto oblasti jej činnosti. V nadväznosti na obsah správy je 
možné konštatovať nasledovné závery:  
- UPJŠ má od roku 2017 v podobe Rozhodnutia rektora č. 9/2017 o zabezpečení vnútorného systému 
kvality vzdelávania k dispozícii progresívny a účinný interný nástroj na zabezpečenie a monitoring kvality.  
- Súčasťou tohto vnútorného predpisu je podrobné zadefinovanie procesu prípravy a schvaľovania 
študijných programov.  V akademickom roku 2018/2019 bolo na UPJŠ akreditovaných 164 študijných 
programov v I., II. a spojenom I. a II. stupni štúdia v dennej i externej forme.  
- Študijné programy boli na UPJŠ v akademickom roku 2018/2019 realizované pre 6 507 študentov.  
- Pravidlá pre prijímacie konania boli včas schválené v samosprávnych orgánoch univerzity/fakúlt a 
zverejnené. Pri analýze administratívneho procesu spracovania dát prijímacieho konania sa stáva 
samozrejmosťou podávanie elektronickej prihlášky, čo uľahčuje spracovanie prihlášok a zefektívňuje celý 
proces.  
- UPJŠ dôsledne dbá na dodržiavanie zákonných a etických princípov pri prijímaní vysokoškolských 
učiteľov do zamestnania. Poskytuje podporu na profesionálny rozvoj a kvalifikačné postupy 
prostredníctvom interných grantových schém zameraných na rozvoj v oblasti vzdelávania. 
- Osobitnú pozornosť venuje UPJŠ materiálnemu zabezpečeniu štúdia a podpore študentov v rámci i 
mimo samotného štúdia v podobe napr. univerzitnej knižnice (vrátane dostupnosti relevantných 
vedeckých databáz), poradenského centra atď.  
- UPJŠ má vďaka AiS2 vybudovaný kvalitný a transparentný systém na zhromažďovanie, analýzu a 
využívanie relevantných spoľahlivých informácií na efektívne uskutočňovanie vzdelávania. Procesom 
modernizácie aktuálne prebieha webová stránka univerzity, ktorá je základným kanálom na zverejňovanie 
informácií o činnosti univerzity smerom k záujemcom o štúdium i verejnosti.  
 
Ambíciou vedenia UPJŠ je pripraviť univerzitu na nadchádzajúci evalvačný proces a tvorbu študijných 
programov v súlade s pripravovanými štandardmi v najkratšom možnom čase. Vyžiada si to rozsiahlu 
analýzu vnútorného systému UPJŠ a nové nastavenie procesov a monitoringu kvality. Celkovo je možné 
konštatovať, že všetky uvedené ukazovatele a záverečné hodnotenia vychádzajúce zo štandardov a 
usmernení na zabezpečovanie kvality v EHEA jasne ukazujú, že univerzita je pevnou a kvalitnou 
súčasťou slovenského i európskeho vzdelávacieho priestoru spĺňajúcou všetky kritéria kladené na 
vzdelávaciu inštitúciu tohto typu. 
 
Predseda SR Ján Husár predložil návrh uznesenia a požiadal členov SR o hlasovanie.  
 
Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie hodnotiacu správu úrovne kvality poskytovaného 
vzdelávania na UPJŠ v Košiciach v akademickom roku 2018/2019 a oceňuje dosiahnuté výsledky 
v oblasti vzdelávania. Zároveň odporúča vedeniu univerzity venovať zvýšenú pozornosť pri nábore 
a získavaní nových študentov.“ 
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Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14 
Počet prítomných členov: 8 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 8 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 

Uznesenie č. 10 / 13.12.2019 
Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie hodnotiacu správu úrovne kvality poskytovaného 
vzdelávania na UPJŠ v Košiciach v akademickom roku 2018/2019 a oceňuje dosiahnuté výsledky 
v oblasti vzdelávania. Zároveň odporúča vedeniu univerzity venovať zvýšenú pozornosť pri nábore 
a získavaní nových študentov. 

 
3. INFORMÁCIA O REALIZOVANÝCH A PLÁNOVANÝCH INVESTIČNÝCH ZÁMEROCH UPJŠ V 

KOŠICIACH 
 
Kvestor UPJŠ M. Tkáč 
 
Informácia o realizovaných a plánovaných investičných zámeroch UPJŠ v Košiciach: 

- oprava historického oplotenia v areáli UPJŠ na ul. Kostlivého (100 tis. €)  
- investícia v budove Univerzitnej knižnice Gutenberg (27 tis. €) 
- výmena okien na Rektoráte UPJŠ (35 tis. €) 
- modernizácia Veľkej zasadačky a vrátnice Rektorátu UPJŠ (73 tis. €) 
- výmena výťahu v RBL pavilóne na Prírodovedeckej fakulte (42 tis. €) 
- realizácia réžie v posluchárni M5, elektro-zásuvky, lavice v posluchárni Šrobárova 2 (117 tis. €) 
- stavebné úpravy časti suterénu Ústavu anatómie Lekárskej fakulty (79 tis. €) 
- oprava spodnej časti fasády na objekte na ul. Kostlivého a Kuzmányho (78 tis. €) 
- zateplenie študentských domovov na Medickej 4 a 6 (z dotácie Ministerstva financií a Úradu vlády 

v objeme 2,5 mil. €) 
- oprava spŕch v šatniach študentov Lekárskej fakulty (43 tis. €) 
- zateplenie tretej sekcie teoretických ústavov Lekárskej fakulty (736 tis. €) 
- oprava chodníka na Lekárskej fakulte (26 tis. €) 
- armatúry výmenníkov vzduchotechniky na Triede SNP 1 (55 tis. €) 
- zateplenie štvrtej sekcie teoretických ústavov Lekárskej fakulty (2 220 tis. €) s trvaním do r. 2021 
- neóny v rozvádzači (36 tis. €) 
- stavebné úpravy v zasadačke Právnickej fakulty na Kováčskej ul. (34 tis. €) 
- komplexná rekonštrukcia elektroinštalácie v Botanickej záhrade (543 tis. €), s tým súviseli aj 

interiérové úpravy - podlahy, vysprávky stien, elektroinštalácia nielen silnoprúd, ale aj slaboprúd, 
počítačové rozvody, vstupná hala). Plánuje sa zateplenie (univerzita získala z Ministerstva 
životného prostredia nenávratný finančný príspevok vo výške 900 tis. €). Z vlastných prostriedkov 
univerzity sa v roku 2020 plánujú úpravy vstupnej haly s termínom ukončenia do roku 2021. 

- plánovaná je rekonštrukcia priestorov Prírodovedeckej fakulty na ul. Jesenná (elektroinštalácia, 
vykurovanie, podhľady) 

- pripravená je projektová dokumentácia pre rekonštrukciu objektu na Moyzesovej ul. (Dom hostí), 
ktorý budú prevádzkovať ŠDaJ UPJŠ 

- plánovaná je rekonštrukcia fasády a obnova okenných konštrukcií na objekte Prírodovedeckej 
fakulty, ul. Park Angelinum 

- ďalej bola spracovaná projektová dokumentácia na prístavbu Učebno-vzdelávacieho zariadenia 
UPJŠ v Danišovciach, ako aj na rekonštrukciu telocviční T3 a T4 

- plán vybudovania Technologického a inovačného parku UPJŠ 
- Lekárska fakulta plánuje simulátorové centrum v objeme 4 mil. € 
- plánovaná je fasáda a výmena okenných konštrukcií na rektoráte 
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Predseda SR Ján Husár predložil návrh uznesenia a požiadal členov SR o hlasovanie.  
 
Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu o realizovaných a plánovaných 
investičných zámeroch UPJŠ v Košiciach s tým, že oceňuje investičné aktivity UPJŠ, zrealizované v roku 
2019.“ 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14 
Počet prítomných členov: 8 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 8 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 

Uznesenie č. 11 / 13.12.2019 
Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu o realizovaných a plánovaných investičných 
zámeroch UPJŠ v Košiciach s tým, že oceňuje investičné aktivity UPJŠ, zrealizované v roku 2019. 

 
4. PREZENTÁCIA AKTUÁLNYCH OTÁZOK ROZVOJA UPJŠ V KOŠICIACH 
 
Rektor UPJŠ P. Sovák 
 

- Dňa 13. 11. 2019 sa na pôde STU v Bratislave konal okrúhly stôl k téme: „Návrhy na zlepšenie 
vedy, výskumu a vysokého školstva na Slovensku“. Podujatie zorganizovali rektori 4 výskumných 
univerzít (STU, UK, TUKE, UPJŠ), predseda SAV a predseda Učenej spoločnosti Slovenska. 
Cieľom stretnutia bolo predstavenie a vzájomné oboznámenie sa s riešeniami a návrhmi opatrení 
tak, ako o nich uvažujú jednotliví účastníci stretnutia -  kľúčoví aktéri v oblasti vednej politiky na 
Slovensku. Ako hlavné oblasti pre zlepšenie boli diskutované najmä potreba väčšej 
internacionalizácie vedy, výskumu a vysokého školstva, potreba pravidelného auditu výkonov vo 
vede, potreba stratifikácie/diverzifikácie univerzít, adresná podpora excelentnosti a nastavenie 
motivačných schém prostredníctvom diverzifikácie financovania VŠ na Slovensku, potreba 
efektívneho a transparentného využívania eurofondov, potreba dlhodobej koncepcie 
financovania inštitúcií, grantových agentúr a vedeckých projektov a zvýšenie objemu súťažného 
financovania vedy a výskumu, potreba motivačných schém pre lepšiu väzbu zamerania 
absolventov vzdelávania vzhľadom na potreby spoločenskej a hospodárskej praxe. 

 

- UK v Bratislave, STU v Bratislave, TUKE v Košiciach, UPJŠ v Košiciach, ŽU v Žiline, SPU v Nitre 
a UVLF v Košiciach podpísali 2. 12. 2019 v Bratislave inovovanú Zmluvu o združení výskumne 
a technicky orientovaných univerzít Slovenskej republiky tzv. „Združenie V7“. Zmluva nadväzuje 
na doterajšie aktivity združenia s ohľadom na nové a aktuálne  spoločenské priority SR v oblasti 
vedy, výskumu a inovácií. Členovia Združenia V7 sa dohodli na koordinácii a spoločnom postupe 
pri presadzovaní podpory vedy, výskumu a inovácií v slovenskom a európskom výskumnom 
priestore, pričom budú okrem iného zohľadňovať pri svojich aktivitách potreby reálneho života, 
rozvíjať spoluprácu s podnikmi a inštitúciami spoločenskej praxe; poskytovať odbornú racionálnu 
oporu ústredným orgánom štátnej správy, verejnej správy  a ostatným autoritám pri ich 
rozhodovaní vo veciach podpory vedy, výskumu a inovácií; presadzovať  férové, transparentné 
a vyvážené financovanie výskumu a vývoja v Slovenskej republike, ako v jej inštitucionálnej 
zložke, tak aj v súťaživých formách; koordinovať svoje aktivity pri predkladaní projektov z 
Európskych štrukturálnych a investičných fondov; vyvíjať spoločné úsilie a vzájomne sa 
podporovať pri svojom sieťovaní sa s významnými vedeckými inštitúciami doma i v Európskom 
výskumnom priestore; podporovať spoločné zdieľanie nadobudnutej vedeckej infraštruktúry 
najmä v univerzitných vedeckých parkoch a centrách excelencie; podporovať úsilie tvorby a 
aktualizácie cestovnej mapy vedeckej infraštruktúry SR a mnohé ďalšie. 
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- Dňa 10. 12. 2019 sa uskutočnilo zasadnutie Akademického senátu Lekárskej fakulty UPJŠ 
v Košiciach, na ktorom nebol schválený projekt Biobanka.  

 

- Vyjadrenie poďakovania členom správnej rady za ich podporu a aktívnu účasť na akademických 
i vedeckých podujatiach, ktoré sa uskutočnili pri príležitosti 60. výročia vzniku UPJŠ (slávnostné 
otvorenie akademického roka, Deň košických univerzít, Slávnostné odhalenie busty P. J. Šafárika 
v areáli univerzity, atď.). 
 

- Dňa 12. 12. 2019 bolo na pôde Úradu KSK podpísané Memorandum o porozumení so spol. 
InoBat. Projekt na vývoj, výskum a výrobu batérií má ambíciu poskytnúť európskemu a časom aj 
ázijskemu trhu energetické riešenia. Vo svojej prvej fáze sa zameria na rozvoj výskumno-
vedeckého centra pre batérie, s čím súvisí aj vytvorenie demonštračnej výrobnej linky pre batérie. 
Do projektu sa zapoja UPJŠ, TUKE a SAV. Tieto inštitúcie vytvorili konzorcium, ktoré na výskum 
a vzdelávanie využíva Výskumné centrum progresívnych materiálov a technológií pre súčasné a 
budúce aplikácie Promatech.  
 

- Naša univerzita naďalej podporuje investičný zámer vybudovania Technologického a inovačného 
parku (TIP-UPJŠ). Zástupcovia TIP-UPJŠ sa zúčastnili na stretnutí so zástupcami Joint Research 
Center (JRC) v Bruseli, kde sa dohodli, že experti z EÚ budú spoločne s tímom TIP-UPJŠ 
pracovať na strategickom hodnotení projektu TIP-UPJŠ. Zámer by mal vyústiť do vybudovania 
regionálneho technologického inštitútu s predbežným názvom Cassovia Institut of Technology 
(CIT), ktorý by zabezpečoval transfer technológií nielen vysokých škôl a SAV, ale aj firiem 
a spoločností (T-Systems, IT Valley, atď.).  

 
Predseda SR Ján Husár predložil návrh uznesenia a požiadal členov SR o hlasovanie.  
 

Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu rektora UPJŠ P. Sováka o aktuálnych 
prioritách rozvoja UPJŠ v Košiciach a podporuje zámer budovania Technologického inovačného parku 
(TIP-UPJŠ) a regionálneho inštitútu s predbežným názvom Cassovia Institut of Technology, zároveň 
podporuje spoluprácu UPJŠ so spol. InoBat v zmysle podmienok Memoranda o porozumení.  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14 
Počet prítomných členov: 8 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 8 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 

Uznesenie č. 12 / 13.12.2019 
Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informácie rektora UPJŠ P. Sováka o aktuálnych 
prioritách rozvoja UPJŠ v Košiciach a podporuje zámer budovania Technologického inovačného parku 
(TIP-UPJŠ) a regionálneho inštitútu s predbežným názvom Cassovia Institut of Technology, ako aj 
spoluprácu UPJŠ so spol. InoBat v zmysle podmienok Memoranda o porozumení. 

 
5. RÔZNE  
 

5a) Návrh Lekárskej fakulty UPJŠ na poskytnutie finančnej odmeny pre rektora UPJŠ 
 

Kvestor UPJŠ M. Tkáč predložil návrh Lekárskej fakulty UPJŠ na poskytnutie finančnej odmeny pre 
rektora UPJŠ P. Sováka za kvalitné vykonávanie osobitne významných pracovných činností, 
presahujúcich rámec plnenia úloh, vyplývajúcich z postavenia rektora pri riadení univerzity. Odmena bude 
realizovaná z nedotačných zdrojov Lekárskej fakulty.  
 
Predseda SR Ján Husár predložil návrh uznesenia a požiadal členov SR o hlasovanie.  
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Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach vyjadruje súhlas s návrhom Lekárskej fakulty UPJŠ na poskytnutie 
finančnej odmeny (zo zdrojov LF) pre rektora UPJŠ P. Sováka za kvalitné vykonávanie osobitne 
významných pracovných činností, presahujúcich rámec plnenia úloh, vyplývajúcich z postavenia rektora 
pri riadení univerzity.“ 
 

Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14 
Počet prítomných členov: 8 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 8 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 

Uznesenie č. 13 / 13.12.2019 
Správna rada UPJŠ v Košiciach vyjadruje súhlas s návrhom Lekárskej fakulty UPJŠ na poskytnutie 
finančnej odmeny (zo zdrojov LF) pre rektora UPJŠ P. Sováka za kvalitné vykonávanie osobitne 
významných pracovných činností, presahujúcich rámec plnenia úloh, vyplývajúcich z postavenia rektora 
pri riadení univerzity. 

 
5b) Žiadosť o súhlas s predĺžením doby nájmu pre nájomcu Li(e)nka, o. z. 
 

- Žiadosť rektora UPJŠ P. Sováka (č. j. REK000157/2019-UPA/6173 zo dňa 29. 11. 2019)  
o zabezpečenie predchádzajúceho súhlasu Správnej rady UPJŠ v Košiciach s predĺžením doby 
nájomného pomeru uzavretím Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve ev. č. 1424/2018 na dobu 5 rokov 
pre nájomcu Spoločnosť priateľov detí – Li(e)nka, o. z. so sídlom v Košiciach. Jedná sa 
o prenájom priestorov nachádzajúcich sa na prízemí budovy ŠDaJ UPJŠ na Medickej 6 o výmere 
18 m2 za účelom poskytnutia bezplatných sociálnych služieb pre deti (linka dôvery a pod.). 

 
Predseda SR Ján Husár predložil návrh uznesenia a požiadal členov SR o hlasovanie.  
 
Návrh uznesenia znie: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu o žiadosti rektora UPJŠ P. Sováka 
o zabezpečenie predchádzajúceho súhlasu s uzavretím dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve ev. č. 1424/2018 
pre nájomcu Spoločnosť priateľov detí – Li(e)nka, o. z. Správna rada UPJŠ v Košiciach, vzhľadom na to, 
že na zasadnutí nie sú prítomné dve tretiny z celkového počtu členov správnej rady, odporúča prijať 
uznesenie k predmetnej žiadosti prostredníctvom hlasovania per rollam.“ 
  
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 14 
Počet prítomných členov: 8 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 8 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov „zdržal sa“: 0 
 

Uznesenie č. 14 / 13.12.2019 
Správna rada UPJŠ v Košiciach berie na vedomie informáciu o žiadosti rektora UPJŠ P. Sováka 
o zabezpečenie predchádzajúceho súhlasu s uzavretím dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve ev. č. 1424/2018 
pre nájomcu Spoločnosť priateľov detí – Li(e)nka, o. z. Správna rada UPJŠ v Košiciach, vzhľadom na to, 
že na zasadnutí nie sú prítomné dve tretiny z celkového počtu členov správnej rady, odporúča prijať 
uznesenie k predmetnej žiadosti prostredníctvom hlasovania per rollam. 
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6. ZÁVER 
 

Predseda SR J. Husár poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť na zasadnutí. Rektor UPJŠ P. Sovák 
pozval prítomných na obed. 
 
 
 
 
   ................................................................                     ................................................................... 
                overovateľ zápisnice                 predseda Správnej rady UPJŠ v Košiciach   
      RNDr. Jozef Ondáš, PhD., MBA                     prof. JUDr. Ján Husár, CSc. 
 
 
Zapísala dňa 13. 12. 2019  
Mgr. Adriana Sabolová 
 


